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W związku z rozpoczętą rewitalizacją parku miejskiego w Kluczborku, po rozmowach z zaniepokojonymi
mieszkańcami proszę o udzielenie informacji:
1. W przestrzeni obok powstającego boiska do piłki plażowej (STREFA "dla mkxlziezy") zostały wycięte dwa dęby,
na których byty zlokalizowane gniazda ptaków: zięby, śpiewak!, kosy. Czy wycinka tych drzew była planowana?
- Proszę w odpowiedz o dołączenie protokołu oględzin drzew potwierdzający brak gatunków chronionych.

2. Czy podczas realizacji wszystkich etapów rewitalizacji parku są planowane kolejne wycięcia drzew. Jeżeli tak -
to jakie drzewa, w jakich lokalizacjach. Proszę o uzasadnienie tej decyzji o planowanym wycięciu drzew.

3. Jakie planowane jest nasadzenie drzew - gatunek, ilość , lokalizacja - w związku z zaplanowaną rewitalizacją
parku miejskiego.

4. Czy projekt rewitalizacji parku miejskiego został zweryfikowany przez kompetentne osoby w zakresie ochrony
środowiska? Czy jest na to dokument?

Z poważaniem,
Mateusz Dybka - Radny miejski
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